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Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse, hvor meget Københavns Kommune får i dækningsafgift årligt fra 

statslige virksomheder? 

 

Svar 

Danmarks Statistik opgør den enkelte kommunes samlede indtægter fra dækningsafgifter 

for offentligt ejede ejendomme, dvs. for kommunalt, regionalt og statsligt ejede ejen-

domme, under ét. Skatteministeriet er ikke i besiddelse af yderligere opdeling.  

 

Den enkelte kommune opkræver dog ikke dækningsafgift for de ejendomme, som kom-

munen selv ejer, og derfor vil en betydelig del af dækningsafgifterne fra offentligt ejede 

ejendomme i de enkelte kommuner formentligt stamme fra statsligt ejede ejendomme. 

 

Københavns Kommune opkrævede i 2019 godt 300 mio. kr. i alt i dækningsafgifter af of-

fentlige ejendomme, jf. tabel 1. 

 

Tabel 1. Dækningsafgifter fra offentlige ejendomme i Københavns Kommune i 2019 
 

 
   2019 (mio. kr.) 

Dækningsafgift af offentlige ejendommes grundværdi 163 

Dækningsafgift af offentlige ejendommes forskelsværdi 140 

Dækningsafgift af offentlige ejendomme i alt 302 
 

 

 
Anm.: Tal er afrundet til nærmeste 1 mio. kr. 
Kilde: Danmarks Statistik. 
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